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távfutás élveztek elsőbbséget. Tinédzser éveimtől kezdve viszont 
folyamatosan figyelemmel követtem mind a magyar, mind a nem-
zetközi szépségversenyeket, és bár vonzott ez a világ, évekkel ké-
sőbb, 20 évesen jelentkeztem egy, az interneten talált hirdetésre, 
ahol Magyarország Szépét, a Miss World 2008-at keresték. Hama-
rosan kiderült, hogy a magyar licence tulajdnos cég nagy megle-
petéssel, újítással készül és az RTL Klub kereskedelmi csatorna 
közreműködésével rendezi meg az évtől kezdődően a versenyt. Így 
csöppentem a szépségiparba igazán. A családom mindig minden-
ben maximálisan mellettem állt és támogatott. Ez az Édesanyám 
és közöttem lévő rendíthetetlen bizalomnak volt köszönhető. Nem 
kérdőjelezte meg a döntéseimet, hanem tanácsot adott és biztos er-
kölcsi, morális hátteret nyújtott.
A válogatások, castingok egymást követték és pár hónappal később 
a finalista öt lány között tudhattam magam. Fel sem fogtam, de fan-
tasztikus, izgalmas időszak volt ez a számomra. Minden élményét 
csodaként éltem meg és nagyra értékelek a mai napig. A verseny 
után számtalan megkeresést kaptam reklámügynökségektől, így 
indult be a modellkarrierem. Ezután döntöttem úgy, hogy komo-
lyan rákészülök a 2010-es A Királynő választásra és másodszor 
is harcba szállok a Miss World koronáért. Hónapokon át tartó 
kemény munka, edzések, színpadi tánc- és koreográfia órák után 
viszont meglett az eredmény, hiszen a közönség és a zsűri is a leg-
szebbnek szavazott. Elmondhatatlan érzés volt, amitől a mai napig 
görcsbe szorul a gyomrom! 

Három év elteltével hogyan gondolsz vissza erre az időszakra?
Az út a győzelemig, és az azt követő néhány hónap is nagyszerű 
volt, izgalmakkal, új szituációkkal, kihívásokkal, élményekkel teli. 

Viszont ha egy szóval kellene jellemeznem, akkor azt mondanám, 
hogy ez az időszak egyszerűen NEHÉZ volt. Felkészültnek érez-
tem magam, mégis sokszor szorultam segítségre bizonyos döntések 
meghozatalakor. Rengeteg mindent köszönhetek a Kedvesemnek, 
aki racionalitásával és kiváló emberismeretével sokszor megakadá-
lyozta, hogy kihasználjanak, kellemetlen helyzetbe hozzanak. Há-
lás vagyok a családomnak, a debreceni barátaimnak, akikhez ha-
zaérkezve mindig ugyanaz lehettem, mint aki a verseny előtt. Egy 
hétköznapi, debreceni diáklány.

Szépségversenyzői pályafutásod hogyan hatott egyetemi tanul-
mányaidra? Össze tudtad egyeztetni a felkészülést és a tanulást? 
Mennyire tudtál részt venni az egyetemi diákok mindennapjai-
ban, pl. a lovardás bulikban vagy más rendezvényeken?
A verseny megnehezítette a tanulmányaimat, ez nem titok. Sajnos 
két szemesztert is ki kellett hagynom, egy tavaszit, majd az azt kö-
vető őszit. Visszarázódni sem volt egyszerű feladat, de belejöttem, 
és minden tantárgyat teljesítettem, így a képzést, ha úgy vesszük, 
végül a mintatanterv szerinti öt év alatt teljesítettem. Kezdetben 
nappali, majd később levelező tagozatos hallgatóként is kedvez-
ményes tanulmányi- és vizsgarendet kaptam, ennek köszönhetően 
azután is debreceni hallgató maradhattam, hogy Budapestre köl-
töztem. Sajnos nem tudtam olyan aktívan részt venni az egyetemi 
életben, mint amennyire szerettem volna, hiszen a szépségkirály-
női kötelezettségeim egyre gyakrabban Budapesthez kötöttek. Vi-
szont számos egyetemi bálon, jó néhány lovardás bulin azért én is 
megjelentem, és nem felejtem el a Campus fesztiválos élményeimet 
sem egy életen keresztül, az biztos! 

Hogyan alakult az életed a 2010-es győzelem után? Az orszá-
gos sajtóban is megjelent, hogy nem sokkal azután, hogy meg-
nyerted a Miss World Hungary címet, részt vettél egy modell-
ügynökség megalapításában. Mondhatjuk, hogy ez egy olyan 
terület, ahol a szépségversenyzői tapasztalatodat és jogászi 
képzettségedet egyaránt hasznosítani tudod?
Ez teljes mértékben így van. Jelenleg is saját hostess-, valamint 
modellügynökségemet vezetem, és mondhatni sikeresen 
működtetem. Szeretem ezt a világot, bármilyen árnyoldalai is 
legyenek.Boldog vagyok, hogy most már a háttérből való irányítást, 
részvételt legalább annyira élvezem, mint amikor rólam készítettek 
szép fotókat, reklámfilmeket. Nagy elismerés és öröm számomra 
megszervezni egy akár több tucat hostessből álló csapatot, őket 
felkészíteni az adott munkára, az alapvető protokolláris szabályokat, 
külső megjelenésbeli elvárásokat, jogi kötelezettségeiket ismertetni 
velük, a megrendelőimnek maximálisan eleget tenni, és sikeresen, 
elégedetten zárni egy nagyobb rendezvényt. Rengeteg olyan 
dolgot tanultam a vállalkozásom által, amit kamatoztatni tudtam 
az egyetemi vizsgáimon, így például polgári vagy keresekedelmi 
jogból, és ez fordítva is igaz. Átlátom a szerződéseket, amiket 
a cégem nevében kötök, gyakran én magam készítem el saját 
megállapodásainkat. Ez büszkeséggel tölt el. A tanáraim által 
jelesre értékelt szakdolgozatom is ezzel a munkával áll kapcsolatban, 
témája „A jog története és jelene a szépségiparban”.

Ha van szabadidőd, mivel töltöd szívesen? Van-e hobbid (a 
szépségversenyzésen kívül)?
Elsődleges feladatom az utolsó záróvizsgám teljesítéséig az egye-
tem elvégzése, emellett tényleg szinte csak dolgozni van időm, hi-
szen önálló háztartást vezetek, komoly párkapcsolatban élek, és 
még egy kiskutyám is van, akiről gondoskodnom kell. Így a hob-
bim a munkám. Nagyon szeretem azt csinálni, amivel jelenleg fog-
lalkozom, sok örömöt lelek benne, de ha van időm, nagyon szere-
tek a barátaimmal lenni, kirándulni. Ha sport, akkor viszont télen 

egyértelműen snowboard, amikor csak lehetőségem van rá, nyáron 
pedig wakeboard, hiszen az otthonom közvetlen közelében lehető-
ségem van hódolni ennek az izgalmas sportnak. Bár alapvetően tár-
sasági ember vagyok, szeretek egyedül lenni, főzni egy jó vacsorát, 
és hazavárni vele a páromat.

Néhány évvel ezelőtt azt nyilatkoztad, hogy végzett jogászként 
közjegyző szeretnél lenni. Jelenleg mivel foglalkozol? Mik a 
terveid a következő évekre? Szerepel az elképzeléseid között a 
jogi pálya?
A hostess- és modellügynökségem mellett mindenképp szeretnék 
elkezdeni tevékenykedni a jogi pályán is. Szeretnék majd szakvizs-
gát tenni, továbbra is közjegyzőként dolgoznék a jövőben legszíve-
sebben.

Van-e olyan családtagod, rokonod, aki szintén a Debreceni 
Egyetemre járt/jár? Mit mondanál egy érettségiző középisko-
lásnak, miért érdemes az egyetem hallgatójának lenni, miért 
éri meg ide jelentkezni?
A húgom tavaly végzett andragógusként az egyetem Gyermek-
nevelési és Felnőttképzési Karán, és példaértékű volt számomra, 
amilyen elkötelezettséggel, kitartással csinálta végig a hároméves 
képzését. Köztársasági ösztöndíjas volt, részt vett a tehetséggon-
dozási programban és külföldön is tanult ösztöndíjjal az egyetemi 
évei során. Határozatlan volt, amikor felsőoktatási intézménybe 
készült jelentkezni, nem tudta, mi lesz az, ahol, ami által megtalálja 
önmagát, de bizton mondhatom, jobban nem is dönthetett volna. 
Éltanuló vált belőle, aktív közösségi munkát végzett és mindeköz-
ben jól érezte magát.
Úgy hiszem, hogy a Debreceni Egyetemen, számtalan felkínált 
képzése által, aki tanulni szeretne, megtalálja a számára leginkább 
megfelelőt. Debrecen egyetemváros, az ismeretek bővítése mellett 
a szórakozásra is sok lehetőséget kínál, ami elengedhetetlen jelen-
tőséggel bír a korosztályunk számára. Az egyetemet pedig maguk 
a diákjai, a közösség teszi igazán vonzóvá egy pályaválasztás előtt 
álló fiatalnak. Az oktatás színvonala pedig megkérdőjelezhetetlen, 
ezért is emeltem ki a diákélet másik oldalát. Bátran javaslom az 
érettségizőknek, nem fognak csalódni. Mindig szerettem debrece-
ni egyetemista lenni, és mindig jó volt debreceninek is lenni!

Királynőből 
jogi doktor

Dobó Ágnes, az Állam- és Jogtudományi 
Kar jogász hallgatója 2010-ben 

A Királynő című tévéműsorban elnyerte 
a Miss World Hungary címet, szépségki-
rálynővé koronázták. Nemcsak a zsűri, 
hanem a nézők szavazatai szerint is ő 
lett az ország legszebb hölgye. Az idei 

tanév végén veheti át jogászdoktori dip-
lomáját. A tanulás mellett már több éve 

saját hostess- és modellügynökségét 
vezeti. A sikerekhez vezető útról, az alma 

materről és életének új kihívásairól 
a Királynővel utolsó záróvizsgája előtt 

néhány nappal beszélgettünk.
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Debrecenben születtél. Sokan a szülővárosuktól távol mennek 
egyetemre, te miért választottad felsőfokú tanulmányaid hely-
színéül a Debreceni Egyetemet? És miért éppen a jogi karra 
jelentkeztél?
Debreceni születésű vagyok valóban, viszont a gyerekkorom döntő 
részét egy Szabolcs megyei kisváros, Tiszalök üdülőrészén töltöt-
tem, itt éltünk a húgommal, szüleimmel. A hatosztályos g imnázium-
ba történő felvétel Debrecenben elég nagy váltás volt az életemben, 
és nem vágytam a felnőttkor küszöbén olyan nagy változásra, amit 
egy újabb városba költözés, a családomtól való elszakadás jelent. 
Mindemellett úgy informálódtam, hogy a debreceni jogászképzés 
erős és elismert országos szinten, ezért számomra teljes mértékben 
kézenfekvő, evidens döntés volt Debrecent választani. A jogászi pá-
lya gyerekkori álmom volt, melytől időszakosan el-eltántorított az, 
hogy hatalmas számban kerülnek ki az egyemetről évről-évre pá-
lyakezdő jogászok, és mögöttem sajnos nincsen generációs jogász, 
közjegyző, ügyvéd família sem. De egy, a céljaiért a végsőkig küzdő,  
elszánt embernek tartom magam, és úgy éreztem, hogy ha valamit 
igazán akarok és azért keményen megdolgozok, igenis lesz helyem 
a szakmámban. Ezért végül a jogászképzés mellett döntöttem, és 
remélem hamarosan eldől, jó döntés volt-e részemről!

Hogyan kezdődött a pályafutásod a szépségversenyeken? A 
családodnak mi volt erről a véleménye?
Kislányként vettem részt életem első szépségversenyén, ahová 
a szüleim neveztek be a környezetünk bíztatására, és bár sikerrel 
zárult a megmérettetés, ez a vonal sok-sok évre háttérbe szorult az 
életemben, és a tanulás, az iskolai teendők, kötelezettségek, tanul-
mányi versenyek, majd pedig a versenysport, az atlétika, közép-


